

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## Oct. 13, 2016

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

本周学校正常开课，岁月静好，一切安稳。

今年是学校成立的第 20 个年头，学校将在 2017 年 1 月 21 日庆祝 20 周年生日和欢度春节。这里是关于庆祝活动一些特别安排。

1. 请同学们老师们赶快准备节目。各“大年级”准备的节目请与廖山漫教务长联系沟通。请将所有节目报给副校长 Connie Mo — [connieh2020@yahoo.com](mailto:connieh2020@yahoo.com)。
2. 为配合校庆，我们广发英雄帖，邀请义工们和家庭们来接受采访。影像资料将在剪辑后，放在特制的 U 盘里，永久保存。更多细节，请联系 Katherine Liu [cliu12@gmail.com](mailto:cliu12@gmail.com)。

WeChat: celestecrystal。

20 年斗转星移，沧海桑田。当年你手里拉着来学中文的孩童早已成为踌躇满志的青年。曾为中文学校做过贡献的你还记得那些意气风发，满怀理想的青葱岁月吗？你愿意分享你为华夏做过的事情，经历过的华夏的成长吗？你愿意为未来的华夏人提供你的经验和建议吗？请在 11/05,11/19,12/03 来学校接受我们青少年义工的采访。更多细节将陆续公布。

3. 兵马未动，粮草先行。20 周年募款组已经成立。捐款权益和细节见附件。如果您是商家，或知道商家，想要资助我们的活动。如果您是一个人，想为学校的活动添砖加瓦，请联系王露生，刘福军，或发邮件到 [donation@hxsouth.org](mailto:donation@hxsouth.org)。非常感谢您的支持和帮助。

下面是本周的几个通知：

1. 学校的 20 周年校庆和春节庆祝将在 01/21/2017 日进行。为了迎接校庆，我们将进行学生绘画比赛，所有参赛作品将送到专业印刷厂，成集出版。作为送给嘉宾（嘉宾包括但不限于市长、学监、学委高中校长等）的 20 周年礼物。所有参赛的孩子可以得到一本免费画册。并将画印刷到我们其他 20 周年纪念品上的机会。我们也在积极联系社区作品展示。绘画比赛细节如下：

参与人员：所有学校现有和以前学生、老师和义工。（请在作品反面标柱姓名、联系方式、现在年级或曾经参与中文学校的时间。）

题材：华夏南部 20 周年庆，中国新年，或是孩子们最满意的绘画作品

纸张：11\*14 的绘画纸，绘画形式不限

方式：每人选取自己最满意的一张作品

费用：每人\$15 刀，与作品一起提交

递交方式：请提交你作品的扫描电子版（为了方便成集出版），和作品实物，与\$15 支票给汪杰老师，汪杰老师邮箱：[jiewang@optonline.net](mailto:jiewang@optonline.net)

时间：截止日期 12/10/2016

2. 2016 华夏智力运动会将于 10/23/16 在桥水分校举办，报名截止日期为 10/17。请大家发电邮到 [jianwei.wang@gmail.com](mailto:jianwei.wang@gmail.com)，向 Jason 报名，报名 email 的 subject 请注明智力运动会，内容包括学生名字，比赛项目，年龄段。学校会继续负责报名费和午餐，欢迎大家一起来参与。比赛包括：围棋、中国象棋、国际象棋、跳棋、五子棋、学生数独（Student Sudoku）、桥牌、升级等。希望有兴趣的家长、学生积极报名。

如果您有一技之长，或是几技之长，想来中文学校开始讲座，请和我们联系：[principal@hxsouth.org](mailto:principal@hxsouth.org)。

南部中文学校的家庭们，感谢你们的参与和支持。我们周六见！

叶晶

华夏南部中文学校校长

2016 年 10 月 13 日

**Hello Huaxia Students, teachers and Parents,**

This Saturday (11/07) our school is open as normal.

This year we'll have Hua Xia South Chinese School 20th anniversary and New Year celebration on 01/21/2017. Here are special news about the big event.

1. Please prepare your show program. For Chinese classes program, please talk with our Vice Dean - Anne Liao for details. Please report your potential programs to our VP - Mrs. Connie  
Mo: [connieh2020@yahoo.com](mailto:connieh2020@yahoo.com).

2. Calling for our old and new volunteers and families! Please don't be shy! Join our volunteers for a short interview on 11/02, 11/19 or 12/03. Your interview will be part of our memorable video, and downloaded to a special USB drive for the 20th anniversary celebration! For more details, please contact Katherine Liu [cliu12@gmail.com](mailto:cliu12@gmail.com)。 WeChat: celestecrystal。 Please see attachment.

3. Please see attachment for fundraising details. If you own a business or know business who wants to sponsor our celebration; or you feel like to help our school by yourself. Please contact Lusheng Wang or Frank Liu, or [donation@hxsouth.org](mailto:donation@hxsouth.org). Thanks for your help and support!

Here's this week's other news:

1. Huaxia South Chinese School 20th anniversary and Chinese New Year celebration will be hold on 01/21/2017. We will have Drawing & Paining competition. All participates will receive a free professional Album including your painting. The Album will be a gift for our VIPs (VIPs including, but not limit to Mayor, Superintendents, High school principals, and so on). They also have the choice to have their painting on our 20th anniversary souvenirs. We also try to find a place to display all our art work to the whole community.

Eligibility: Any individuals who is or used to be part of our school (student, volunteers, teachers). Please write name and contact info, grade, the year in Huaxia South on the back of your drawing or painting.

Drawing or Painting: Any theme related to Huaxia South 20th anniversary, Chinese New Year, or your best art work on a 11\*14 paper.

Entry Requirements: Every individual can pick 1 of their best drawing or painting

Fees: \$15 per individual, submit with your drawing or painting

How to Enter: Please send one PDF file of your drawing or painting (you can scan @Staples, for the purpose to prepare the Album), and submit your drawing or painting with \$15 check to Teacher Wang Jie. Her contact is [jiewang@optonline.net](mailto:jiewang@optonline.net)

Deadline: 12/10/2016

2. There is a mind- sports tournament held by Huaxia Head Quarter at Bridge Water Huaxia Chinese School on 10/23/2016. The games include Go, chess, Chinese chess, checkers, Backgammon,

Student Sudoku, bridge and Shengji (a special card game). If you (students and parents) are interested, please contact Jason @ [jianwei.wang@gmail.com](mailto:jianwei.wang@gmail.com).

If you have special or professional experience wants to share with our students or families, please contact [principal@hxsouth.org](mailto:principal@hxsouth.org).

It's our pleasure to have you as a part of our school! See you all in Saturday!

With warm regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

10/13/2016